
Odcinek nr 5 - You got it! 

 

 

Nowe słownictwo: 

you got it! - (Ty) zrozumiałeś/aś to 

student - uczeń, student 

students - uczniowie, studenci 

awesome - wspaniale 

you - Ty, Wy 

yep - ta (nieformalne tak) 

it - to 

he, she, it (is) - on, ona, ono (jest) 

they & they are - oni & oni są 

perfect - perfekcyjnie 

but - ale 

they’re not & they aren’t - nie są 

 

 

 

Hello, Mistrzu Językowy!  

Good afternoon!  

How are you, Sonia! Lepiej, jeśli powiesz ‘Hi’. Good afternoon jest takie formalne. 

Haha, okay. I’m good. How about you? 

Wow! You got it! You got it, czyli zrozumiałaś to, a dosłownie ‘Ty dostałaś to’.  

Thanks, Paweł. Am I a good uczeń? Jak powiedzieć ‘uczeń’ in English?  

Student.  

To jak powiedzieć student in English? 

Zarówno uczeń, jak i student to ‘student’ in English. Student in Polish. ‘Stjudynt’ in 

English. Pisownia jest taka sama, wymowa jest jednak nieco inna. Powtórz: Student. 

⏰⏰⏰ 

 

Student.  

Good. Dear listener, say: Jestem dobrym uczniem.  

⏰⏰⏰ 



I’m a good student.  

Great! A good student. 
 

Dałam z ‘a’, bo łatwo można policzyć studentów.  

You got it! A mam dla Ciebie teraz zagadkę. Jak powiesz: ‘Wy jesteście studentami’? 

Zarówno Ty, jak i Wy to ‘you’. Nie ma żadnej różnicy. Right?  

Right! Zgadza się. You znaczy ‘Ty’ i you znaczy ‘Wy’. 

You are… Wy jesteście.You are students? Powinnam dodać ‘s’ do ‘student’? 

Yeah! Very good, Sonia!  

English is very easy. Angielski jest bardzo łatwy.  
W większości przypadków wystarczy dodać ‘s’ do danej rzeczy i już mamy liczbę 

mnogą.  

One student. Jeden uczeń. Two students. Dwaj studenci. Ten students. Dziesięciu 

studentów. 

 

Easy! I wtedy już nie dajemy naszego minisłówka ‘a’. Ono jest tylko, gdy mówimy o 

jednej rzeczy, którą przy okazji możemy policzyć. Czyli nigdy nie powiemy ‘a 

students’. Right? 

Excellent! You’re right!  
Dear listener, say: Jestem uczniem, a Wy nie jesteście uczniami. 

⏰⏰⏰ 

I’m a student and you are not students.  

Now: Ty jesteś studentem, a Wy również jesteście studentami. 

⏰⏰⏰ 

You are a student, and you are students, too! 

Awesome! Wspaniale. Zwróć uwagę na wymowę, nie czyta się ‘ołsom’, tylko ‘osym’.  
Dear listener, say: Awesome. 

⏰⏰⏰ 

 

Awesome. 
 

Great, now, say: Zrozumiałem to! 

⏰⏰⏰ 

 I got it. 
  

Hehe. Great job! You are awesome, Sonia!  

We are awesome! Paweł, English is naprawdę easy.  
Ty jesteś. You are. Wy jesteście. You are. Tak samo! 
My jesteśmy. We are. Póki co, to tylko ‘ja jestem’ różni się - I am. 



Yep! You’re right.  
 

Yep? 
 

‘Yep’ to taki bardzo nieformalny sposób, żeby powiedzieć ‘tak’.  

O rany. Yes. Yeah. Yep. Ile jeszcze takich słów masz na poczekaniu?  

Niespodzianka! Hehe. 
Wracając do tego, co powiedziałaś… Wiesz, jak powiedzieć ‘ona jest studentką?’ 

Hm… chyba już mówiłeś, że ‘jest’ to ‘is’ in English. Am I right?  

Yep. ‘She’ to ona. ‘Is’ to jest. Dear listener, say: Ona jest studentką.  

⏰⏰⏰ 

She is a student.  

Yeah! Great job! Przy okazji zwróć uwagę na wymowę słowa ‘is’. Polacy bardzo często 

mówią ‘is’ zamiast ‘yz’, a angielska literka ‘i’ prawie nigdy nie jest czytana jak nasze 

polskie ‘i’.  
 

Is it clear?  

Yes. It is clear. Rozumiem, że ‘it’ oznacza ‘to’.  

Oh yeah. Very good. It oznacza ‘to’ lub ‘ono’. Posłuchaj: ona jest - she is, ono jest - it 

is. Jest, czyli is.  

A on? Jak powiem ‘on’? 

He. Powtórz: he. 

He. He is a listener. On jest słuchaczem.  

Yes! Tak więc I am. Ja jestem. He, she, it is. On, ona, ono jest.  

Cała reszta, czyli ‘We are’- jesteśmy. ‘You are’ - jesteś lub jesteście. ‘They are’ - oni 

są. 

Easy! 

Good. Przećwiczmy to. Say: Ty nie jesteś Mark. On jest Mark. 

⏰⏰⏰ 

You're not Mark. He is Mark. 

Good job! Możesz też powiedzieć krócej: ‘he's’ zamiast ‘he is’. 

Okay. He’s Mark. 
 

Great. And now: My jesteśmy szczęśliwi, a Wy jesteście bardzo szczęśliwi. 

⏰⏰⏰ 

We are happy, and you are very happy.  



Yeah! Perfect! Perfect, czyli perfekcyjnie! 
Dear listener, powtórz, proszę: Perfect. 

⏰⏰⏰ 

Perfect. 

We are ready, ale they are NOT ready. Czyli oni NIE są gotowi. 

Right! ‘Ale’ in English to ‘but’. Pisze się ‘but’ niczym jakiś trzewiczek. :) We are ready 

but they aren't ready.  

Aren't? Why powiedziałeś ‘they aren't’, a nie ‘they're not’?  

Nie ma zbyt wielkiej różnicy. Możesz powiedzieć: They're not lub They aren't. In 

English jest wiele… 

Skrótów! Wiem, wiem. :)  
 

Yeah. Dear listener, please, say: Oni nie są gotowi. 

⏰⏰⏰ 

They’re not ready / They are not ready. 

Zwróć uwagę na to, że nie mówimy ‘arent’, ale ‘ant’ po brytyjsku lub ‘arnt’ po 

amerykańsku. Powtórz: aren’t. 

⏰⏰⏰ 

Aren’t. 

Okay, chcę to sobie now utrwalić jeszcze z mapą myśli i quizem pod tym odcinkiem. 

Great pomysł, Sonia! And you, dear listener, zrób to samo, aby wszystko jeszcze 

lepiej sobie poukładać. 

Thanks, Paweł! 

Thanks, Sonia! See you! 

See you! 

 

 


